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Nedan följer ett sammandrag av våra ställningstaganden. För mer detaljerad information, 

vänligen se respektive yrkande/yttrande i nedanstående länk. 

Sammanträde Kommunstyrelsen 2024-05-08 - Kommunstyrelsen - Nämndhandlingar - 

Göteborgs Stad (goteborg.se) 

 

2. Återremissyrkande från SD angående översiktsplan för Göteborg – Planeringsstrategi 

2024-2027 

Politiska beslut som fattas utan saklig konsekvensanalys kan leda till ödesdigra misstag 

som staden tvingas leva med i flera decennier. Varje åtgärd och plan som planeras måste 

följas av en konsekvensanalys för att Göteborg ska kunna fortsätta vara en hållbar stad. 

Genom åren har flera misstag begåtts, misstag som kostat stadens skattebetalare 100-tals 

miljoner i förgäveskostnader. Beslut påverkar stadens attraktivitet, både för de som bor här 

och för de som ska arbeta i staden eller besöka den som turist. Att fatta ogrundade beslut 

som försvårar för näringslivet, besöksnäringen eller för göteborgaren är både kortsiktigt och 

långsiktigt oförsvarbart. Vi yrkar därför på att ärendet återremitteras för att kompletteras 

med relevant och välunderbyggd analys. 

 

6. Tilläggsyrkande från SD angående Redovisning av uppdrag att komplettera 

intervjuguiden i Göteborgs Stads HR-process för rekrytering med fördjupade frågor om 

kandidatens bakgrund för att bedöma lämplighet för tjänsten 

De kriminella aktörernas nätverk av personer och bolag behöver kartläggas på ett  

samordnat sätt över hela staden. För att säkerställa en individs bakgrund och rätt till  

arbete måste individens identitet och nationalitet först fastställas. 

Falska id-handlingar och dokument som styrker individer rätt till arbete är klistret som  

får verksamheter som trafficking, människosmuggling, arbetslivskriminalitet och  

annan grov organiserad brottslighet att gå ihop. Det är idag mer regel än undantag att 

gränsöverskridanden multikriminella lever under en eller flera falska identiteter. 

 

12. Tilläggsyrkande från D, L, KD, SD och M angående remiss från Trafikverket - Samråd för 

ny järnvägsplan för Västlänken, Projekt Haga 

Stadsledningskontoret får i uppdrag att komplettera Göteborgs Stads yttrande i  

samrådet för ny järnvägsplan för Västlänken, Projekt Haga, med att Göteborgs  

Stad tydligt avstyrker att nyttjanderättsytorna ska få utvidgas på bekostnad av att  

fler etablerade träd tas ner, flyttas eller påverkas kraftigt negativt. 

Träden i Allén ett starkt historiskt värde. På 1820-talet donerade rådmannen Fredrik  

Georg Kall 1150 almar till Allén. Han donerade tidigare även träden till Gamla Allén. I  

en skrivelse uttryckte borgerskapets äldste sin tacksamhet, och sade sig bland annat vara  

övertygade om "att framtiden, som kommer att njuta behaget af denna anläggning, skall  

med ärkäntsamt minne erinra sig Ass:s deltagande uti Alléens fullbordan." 

 

 

https://goteborg.se/wps/portal/start/kommun-och-politik/handlingar-och-protokoll/namndhandlingar/valj-namnd-och-ar/!ut/p/z1/jZDBDoIwEEQ_aZeCJR4RohBFaJRIezFVKyGBYgBN5OsFPEOY28zO28OAgBSElp88k21eaVn0ngt6DRziGpZlEH8Ve0jdkDkbFgWhYcJlLITEpYaPJNq56y1SZB5jsY0YmSCW8DghB5fxMwUx_573vD3JH0w4gQAh78MewJ950ap6SBrt1MAJEuvvjrLUD-D7qizfumm_tSoapcdb3qpYZgo4wqtMkrQ7q1un-A__wHHQ/p0/IZ7_IA2C14412H5PD06CMQABQOIML3=CZ6_IA2C14412H5PD06CMQABQOIM13=MEorganisation!Kommunstyrelsen=showmote!Kommunstyrelsen2024-05-08=action!read=meetingTitle!SammantrQMDQKEdeQCAKommunstyrelsenQCA2024-05-08==/
https://goteborg.se/wps/portal/start/kommun-och-politik/handlingar-och-protokoll/namndhandlingar/valj-namnd-och-ar/!ut/p/z1/jZDBDoIwEEQ_aZeCJR4RohBFaJRIezFVKyGBYgBN5OsFPEOY28zO28OAgBSElp88k21eaVn0ngt6DRziGpZlEH8Ve0jdkDkbFgWhYcJlLITEpYaPJNq56y1SZB5jsY0YmSCW8DghB5fxMwUx_573vD3JH0w4gQAh78MewJ950ap6SBrt1MAJEuvvjrLUD-D7qizfumm_tSoapcdb3qpYZgo4wqtMkrQ7q1un-A__wHHQ/p0/IZ7_IA2C14412H5PD06CMQABQOIML3=CZ6_IA2C14412H5PD06CMQABQOIM13=MEorganisation!Kommunstyrelsen=showmote!Kommunstyrelsen2024-05-08=action!read=meetingTitle!SammantrQMDQKEdeQCAKommunstyrelsenQCA2024-05-08==/
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15. Återremissyrkande från SD angående Göteborgs Stads klimatanpassningsplan 2024-

2026 

SD yrkar på att planen återremitteras. För närvarande saknas en tydlig och samordnad 

tidshorisont för klimatanpassningsåtgärder, vilket kan leda till att olika förvaltningar och  

verksamheter arbetar utifrån olika tidsramar. Detta riskerar att skapa osammanhängande 

och ineffektiva åtgärder som inte till fullo adresserar de långsiktiga klimatutmaningarna 

Göteborg står inför. Det är omdömeslöst att öronmärka centrala medel för 

klimatanpassningsåtgärder till förvaltningar som redan idag kämpar med att uppfylla sina 

grundläggande uppdrag. En sådan åtgärd riskerar att ytterligare belasta förvaltningarnas 

redan ansträngda arbete, vilket kan leda till att grundläggande tjänster och funktioner blir 

eftersatta. 

 

 

16. Yrkande från SD angående Utdelning ur stiftelsen Renströmska fonden 2024 

Ingenstans i testamentet ger testatorn kommunfullmäktige uppdrag att helt tömma ut 

kapitalet i fonden och därigenom omöjliggöra fortsatt framtida utbetalningar. En 

utbetalning i en sådan omfattning att framtida utbetalningar kan riskeras skulle innebära en 

brist på respekt för en testators sista vilja och önskan. En sådan hantering skulle även riskera 

potentiella framtida testatorer att avstå att donera pengar till välgörande ändamål.   

Sverigedemokraterna yrkar på en mer återhållsam utdelningsnivå samt en utdelning till 

mottagare vilka ligger mer i linje med de i testamentet angivna bestämmelserna. 

 

18. Yrkande från SD angående Utdelning ur stiftelsen Olof och Caroline Wijks fond 2024 

Sverigedemokraterna anser det positivt att föreslagen utdelning är något försiktigt med 

utdelningarna. Vi är dock kritiska till att en av de föreslagna utdelningarna strider mot 

bestämmelserna i testamentet vilket tydligt klargör att medel inte får ges till sådant som 

skall finansieras genom skattemedel. 

 

19. Yrkande från SD angående Funktionshinderombudsmannens årsrapport 2023 

Personer med intellektuell funktionsnedsättning som utsätts för hedersrelaterat förtryck 

och våld utgör en sårbar och svårupptäckt målgrupp. Dessa personer är sårbara på grund av 

sin ofta beroende ställning till förövaren samt deras annorlunda referensram kring önskvärd 

behandling. SD yrkar på att inkludera information om hedersrelaterat våld bland invånare 

med funktionsnedsättning i Göteborg kan vi öka medvetenheten om denna sårbara grupp 

och ta steg mot att förebygga och bekämpa detta allvarliga problem. 

 

23. Tilläggsyrkande från SD angående Inriktning för uppdraget att förstärka arbetet mot 

antisemitism och islamofobi inom ramen för Levande historia 

SD yrkar på att Socialnämnd Centrum omedelbart avsluta samarbetet med Ibn Rushd. 

Kommunen måste ta sitt ansvar i att inte finansiera odemokratiska och rasistiska 

föreningar. Det är direkt olämpligt att Ibn Rushds kommunikatör öppet främjar 

Hamasdemonstranter på stadens gator och torg. 
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25. Yttrande från SD angående Revidering av Göteborgs Stads riktlinje för god ekonomisk 

hushållning samt resultatreserv och resultatutjämningsreserv 

Att ersätta Resultatutjämningsreserven (RUR) med den nya Resultatreserven  

(RER) med dess regler och villkor, är ett politiskt förslag förhandlat och framtaget  

av Regeringen och Sverigedemokraterna. Vi, i SD Göteborg, anser detta vara ett  

bra förslag och vi står givetvis bakom Tidöpartiernas gemensamma förslag. 

 

29. Yrkande från SD och D angående Göteborgs Stads handlingsplan för europeisk 

omvärlds- och intressebevakning 2024 

Det ingår inte i svenska kommuners kärnverksamheter att driva ett internationellt  

påverkanskontor i Bryssel.  Göteborgs skattebetalare ska inte betala miljontals kronor för 

att bekosta kommunala tjänstemän som, vid sidan av svenska EU-parlamentariker, ska 

bevaka Göteborg Stads intressen. Sommaren 2024 är det val till Europaparlamentet. Väljarna 

har då möjligheten att rösta på partier och EU-kandidater som väljarna uppfattar på bästa 

sätt kommer arbeta för att bevaka Göteborgs intressen.  

Sverigedemokraterna och Demokraterna yrkar på att GEO läggs ned snarast möjligt.  

 

31. Tilläggsyrkande från SD angående yrkande från M, D, L och KD om att säkerställa att 

staden utnyttjar nya lagar inom trygghetsområdet i syfte att öka tryggheten för 

göteborgarna 

För att effektivt bekämpa den eskalerande gängkriminaliteten i Göteborg är det 

nödvändigt att integrera föräldraansvar och skolans roll, främja förebyggande medvetenhet 

om kriminell rekrytering samt tillhandahålla adekvat stöd till både brottsoffer och 

näringsidkare. 

Fyra centrala punkter så staden kan ta ett steg närmare målet att skapa ett tryggare 

samhälle för alla göteborgare: 

• Föräldraansvar och skolans roll 

• Förebyggande medvetenhet om riskerna med kriminell rekrytering 

• Stöd till brottsoffer och näringsidkare 

• Inkludera möjligheten till påverkan av hyreskontrakt 

 

 

 


